
TELEGRAPHIC ADDRESS
AFTN: ZBBBYOYX
COMM: CIVIL AIR BEIJING
FAX: 8610 67347230

PEOPLE'S REPUBLIC OF CHINA
CIVIL AVIATION ADMINISTRATION OF CHINA
AERONAUTICAL INFORMATION SERVICE
P. O. BOX 2272, BEIJING

AIP CHINA
AIC
Nr.01/17
Dec. 1, 2016

将取消印刷版航行资料汇编（AIP）产品
Termination of the printed version of AIP China

- | | |
|--|---|
| 1. 中国民航将于 2017 年 1 月 5 日起, 停止发布印刷版航行资料汇编（AIP）, 但仍继续印制和分发航路图。 | 1. The printed version of AIP China will be removed from product catalog and will stop distribution from 5 Jan 2017 except Enroute Chart (ERC). |
| 2. 继续保留以 CD 形式发布航行资料汇编。 | 2. The AIP DVD-ROM will continue be provided with printed Enroute Chart . |
| 3. eAIP 网站将提供打印、下载功能。 | 3. The eAIP website (www.eaipchina.cn) will provide print and download function. |
| 4. 因为有难以避免的网络不安全因素的存在, 请以 CD 版航行资料汇编作为正确依据。 | 4. Due to the considerations of network security, please regard AIP DVD-ROM as the unique correct data source. |
| 5. 如果有问题或需求, 请与我们联系, 电子信箱是: aip@aischina.com | 5. If you have questions or needs, please contact email address: aip@aischina.com |